
 

Program jednání 

Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice 
10. února 2025 od 12:30,  

víceúčelový objekt TITAN – studentská část, Stavařov 83 

 
Přítomni:  
doc. Ing. František Dušek, CSc., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., doc. Mgr. Filip Grygar, Ph.D., 
doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D., prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., prof. Ing. Tatiana 
Molková, Ph.D., doc. Mgr. Pavel Panoch, Ph.D., prof. Ing. Radovan Soušek, Ph.D., prof. Ing. Petra Šulcová, 
Ph.D., Ing. Petr Bělina, Ph.D., Bc. Jana Horáková 
Omluveni: 
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., Ing. Tomáš Fišera 
Hosté:  
doc. Petra Mandysová, MSN, Ph.D., doc. RNDr. ThLic. Karel Sládek, Ph.D., MBA, prof. Ing Jan Stejskal, Ph.D.  
 

Program: 
 

1. Zahájení. 

2. Žádost o udělení akreditace (NAÚ) pro obor habilitačního řízení a řízení 
ke jmenování profesorem Ekonomika a management Fakulty ekonomicko-
správní. 

3. Žádost o udělení akreditace (NAÚ) pro obor řízení ke jmenování profesorem 
Regionální a veřejná ekonomie Fakulty ekonomicko-správní. 

4. Žádost o udělení akreditace (NAÚ) doktorského studijního programu Zdravotní 
vědy Fakulty zdravotnických studií. 

5. Kontrolní zpráva magisterského studijního programu Technologie a management 
v dopravě Dopravní fakulty Jana Pernera. 

6. Návrh na rozšíření databáze externích hodnotitelů studijních programů. 

7. Představení nové podoby systému ISAK – Správa žádostí o akreditace. 

8. Různé. 

9. Závěr. 

 

 

 

 

 

 

 

 



1. Zahájení. 
Místopředsedkyně Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Molková, 
přivítala na únorovém jednání přítomné členy RVH, informovala o omluvené neúčasti prof. Čapka 
a Ing. Fišery a seznámila přítomné s programem jednání. Nikdo nepožádal o doplnění navrženého 
programu. Prof. Molková nechala hlasovat o jeho znění. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh programu byl přijat. 
Jednání RVH bylo zahájeno. 

K jednání se připojila prof. Lenderová 
 

2. Žádost o udělení akreditace (NAÚ) habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem v oboru 
Ekonomika a management Fakulty ekonomicko-správní (FES/2025/209/1). 

Prof. Molková přizvala na jednání zástupce Fakulty ekonomicko-správní, děkana, prof. Stejskala. 
Prof. Stejskal představil strategické důvody pro podání žádosti o akreditaci habilitačního řízení a řízení 
ke jmenování profesorem v oboru Ekonomika a management. Předsedkyně ekonomické odborné komise, 
doc. Kotková Stříteská, představila přítomným kladné stanovisko komise.  
K bodu jednání byla otevřena diskuse, do které se zapojili prof. Molková, doc. Dušek, prof. Lenderová, 
prof. Fusek, dr. Bělina a prof. Stejskal. Diskuse se týkala počtů zapsaných studentů doktorského studia 
uvedených v tabulce E-I žádosti, standardu upravujícího minimální pracovní úvazek pracovníka, který 
zajišťuje obor řízení a řízení na součásti vysoké školy, počtu publikačních výstupů uvedených v žádosti u 
jednotlivých akademických pracovníků. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 2: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty ekonomicko-správní 
podat žádost o udělení akreditace habilitačnímu řízení a řízení ke jmenování profesorem v oboru 
Ekonomika a management, č. FES/2025/209/1 a doporučuje rektorovi předložit žádost Národnímu 
akreditačnímu úřadu.  
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
3. Žádost o udělení akreditace (NAÚ) řízení ke jmenování profesorem v oboru Regionální a veřejná 

ekonomie Fakulty ekonomicko-správní (FES/2025/210/1). 
Děkan Fakulty ekonomicko-správní, prof. Stejskal, představil přítomným členům záměr požádat o rozšíření 
již existujícího habilitačního řízení o řízení ke jmenování profesorem v oboru Regionální a veřejná 
ekonomie. Předsedkyně odborné ekonomické komise, doc. Kotková Stříteská přednesla souhlasné 
stanovisko komise k žádosti.  
Byla otevřena diskuse, do které se zapojili dr. Bělina, prof. Fusek a prof. Stejskal. Diskuse byla zaměřena 
na počty potenciálních akademických pracovníků, kteří by v blízké době mohli zahájit řízení ke jmenování 
profesorem, možné zájemce o řízení ke jmenování profesorem v oboru Regionální a veřejná ekonomie 
z řad akademických pracovníků jiných vysokých škol. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 3:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty ekonomicko-správní 
podat žádost o udělení akreditace řízení ke jmenování profesorem v oboru Regionální a veřejná ekonomie, 
č. FES/2025/210/1 a doporučuje rektorovi předložit žádost Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
4. Žádost o udělení akreditace (NAÚ) doktorského studijního programu Zdravotní vědy Fakulty 

zdravotnických studií (FZS/2025/212/1). 
Prof. Molková přivítala na jednání děkana Fakulty zdravotnických studií, děkana FZS doc. Sládka a garantku 
doktorského studijního programu Zdravotní vědy, doc. Mandysovou. 



Doc. Mandysová přiblížila přítomným členům důvody vzniku tohoto studijního programu a krátce jej 
představila.  Doc. Sládek přítomné informoval o drobných změnách, které byly od podání finální žádosti 
RVH identifikovány a před odesláním na NAÚ budou v akreditačním spise upraveny. 
Žádost byla posuzována humanitní odbornou komisí, pozitivní vyjádření k žádosti přednesl její předseda, 
doc. Grygar.  
K bodu jednání byla otevřena diskuse, která pojednávala o zajištění spolupráce akademických pracovníků 
z Fakulty chemicko-technologické v rámci tohoto studijního programu, množství habilitovaných 
pracovníků, kteří zajišťují tento SP, historii doktorského studia na Fakultě zdravotnických studií, nového 
trendu pojetí vzdělávání v doktorských studijních programech v širší bázi. Bylo konstatováno, že je třeba 
v sebehodnotící zprávě okomentovat jistotu spolupráce mezi FChT a FZS. Do diskuse se zapojili doc. Dušek, 
dr. Bělina, prof. Fusek, prof. Molková, doc. Sládek a doc. Mandysová.  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 4:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Fakulty zdravotnických 
studií podat žádost o udělení akreditace doktorského studijního programu Zdravotní vědy, 
č. FZS/2025/212/1 a po jejím doplnění doporučuje rektorovi předložit žádost Národnímu akreditačnímu 
úřadu.  
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
5. Kontrolní zpráva magisterského studijního programu Technologie a management v dopravě 

Dopravní fakulty Jana Pernera (DFJP/2019/113/1). 
Prof. Molková požádala předsedkyni ekonomické odborné komise, doc. Kotkovou Stříteskou, o vyjádření 
ke kontrolní zprávě navazujícího magisterského studijního programu Technologie a management 
v dopravě. Doc. Kotková Stříteská konstatovala, že vědecké aktivity a tvůrčí činnost se posunuly, je 
potřeba se zaměřit na publikování výstupů ne jenom ve sbornících, ale ještě ve větší míře v kvalitních 
časopisech. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, do které se zapojili doc. Dušek, prof. Lenderová a prof. Molková.   
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 5:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí kontrolní zprávu 
navazujícího magisterského akademicky zaměřeného studijního programu Technologie a management 
v dopravě (DFJP/2019/113/1) Dopravní fakulty Jana Pernera a doporučuje zaměřit se na kvalitní publikační 
činnost. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
6. Návrh na rozšíření databáze externích hodnotitelů studijních programů. 
Prof. Molková představila návrh na doplnění databáze externích hodnotitelů pro účely hodnocení. 
Členové RVH měli k dispozici seznam jednotlivých navrhovaných hodnotitelů v SharePoint uložišti RVH.  
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 6: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje doplnění seznamu externích 
hodnotitelů pro účely hodnocení studijních programů Rady pro vnitřní hodnocení. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
7. Představení nové podoby systému ISAK – Správa žádostí o akreditace. 
Prof. Molková představila přítomným novou podobu systému ISAK Správa žádosti o akreditace.  
 
8.  Různé. 
Byl diskutován přenos právní subjektivity z Národního akreditačního úřadu na novou akreditační agenturu 
po novele vysokoškolského zákona.  

https://unipardubice.sharepoint.com/sites/UPA_RVH/Dokumenty/Forms/AllItems.aspx?CT=1739779810852&OR=OWA%2DNT%2DMail&CID=bddf5f8c%2Dd550%2D92eb%2D515f%2D31e05849b3de&id=%2Fsites%2FUPA%5FRVH%2FDokumenty%2F2025%2D02%2D10%20podklady%20pro%20jedn%C3%A1n%C3%AD%2F06%5Fn%C3%A1vrh%20na%20roz%C5%A1%C3%AD%C5%99en%C3%AD%20datab%C3%A1ze%20extern%C3%ADch%20hodnotitel%C5%AF%2F06%5FExtern%C3%AD%20hodnotitel%C3%A9%5Fdopln%C4%9Bn%C3%AD%202025%2Epdf&viewid=18ea8fd5%2D160a%2D46ef%2Dba64%2De5bbb9c8a05f&parent=%2Fsites%2FUPA%5FRVH%2FDokumenty%2F2025%2D02%2D10%20podklady%20pro%20jedn%C3%A1n%C3%AD%2F06%5Fn%C3%A1vrh%20na%20roz%C5%A1%C3%AD%C5%99en%C3%AD%20datab%C3%A1ze%20extern%C3%ADch%20hodnotitel%C5%AF


Prof. Fusek ocenil vytvoření nového uživatelsky příjemnějšího systému ISAK.  
 
9.  Závěr. 
Prof. Molková poděkovala přítomným za účast, připomněla termín příštího jednání 10. března 2025 
a ukončila zasedání.  
 
Pardubice dne 10. února 2025 

 
 
 
 

prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D. v.r. 
místopředsedkyně Rady pro vnitřní hodnocení  

Univerzity Pardubice 
Zapsala: Bc. Jana Horáková 


